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PROTOKOLL 
STUDIERÅDSMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2023-10-17 

KL. 17:15.  
 

Närvarande:  
 

Jasmine Carlsson    Ordförande  
 

Ellinore Rosvall    Utbildningsansvarig tillika sekreterare 

 
Wojtek Dzialo   Ledamot  

 

Albin Högberg    Ledamot  

 

Sofia Hallgren    Ledamot  

 
Elvira Lind    Ledamot  

 
Isak Sandell    Ledamot  

 

Etty Sanner   Ledamot  
 

Lovisa Loveby    Ledamot  

 
Jesper Doherty    Ledamot  

 

Tuva Sanner    Ledamot  
 

 

1 §     MÖTETS ÖPPNANDE  
 

Jasmine Carlsson öppnade mötet kl. 17:18 

 

2 §     VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE FÖR HT 23 
 

Rådet beslutade 2023-08-29 

Att  välja Adam Rämmal till ständig justerare tillika rösträknare för HT23.  

 

Eftersom Adam Rämmal inte närvarande på mötet tillsattes en tillfällig justerare för 

mötet. 

 

Rådet beslutade  

Att välja Wojtek Dzialo till justerare tillika rösträknare för mötet. 

 

3 §     GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 
  

Kallelsen utgick 2023 – 10–10 i enlighet med kallelseförfarandet.  

 

Rådet beslutade  

Att godkänna kallelsen i enlighet med kallelseförfarandet.  
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4 §     ADJUNGERINGAR 
 

Ingen adjungerades.  

 
 

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 
      Bilaga: Dagordning  

 

       Rådet beslutade  

 

       Att fastställa föredragningslista med tillägg av ny  § 11 - Bibliotek och studieplatser.  

 

 

       6 § FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL 
       Bilaga: Protokoll 2023-09-25.  

       

        Rådet beslutade  

 

        Att  bordlägga punkten till nästkommande möte. 

 

      

7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER  
 

Ordförande och utbildningsansvarig meddelar:  

• Möten med fakultetsnämnden och utbildningsutskottet. 

• Pedagogisk lunch på Munken med tema psykisk ohälsa och lärarnas roll.  

• Lantmäteriprogrammets diplomeringscermoni.  

• ALV-mötet. 

• Gotlandsinternat med UUFS.  

• JUROmöte! Vi har fått stöd från samtliga föreningar, och som med största 

sannolikhet kommer att stötta vår artikel.  

• Schema kommer att kräva inlogg för TimeEdit. 

• Höstbal i Uppsala! 

 
Etty Sanner meddelade:  

• Möte med dispensnämnden  

• Mötet med arbetsgrupp. Enkät gällande PM-rättning.  

• Slutkursråd T3. Kursledningen på T3 tar kritiken på allvar.  

• Rekryteringsgruppsmöte.  

• Fastställa utgångspunkter. Möte med Mark Landmark.  
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8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT 

 
 Inga tagna PC-beslut sedan föregående möte. 

 

9 § FORMELLT TILLSÄTTA ARBETSGRUPPER  

     
Förslag på arbetsgrupper:  

• Lantmäterigrupp. Helhetsomtag om studiebevakningen. Isak och Jesper.  

• IT-grupp. Albin, Ellinore, Adam. 

• AI-grupp. Adam, Melker.    

• Internationella studenter/ samarbete med ELSA. Elvira, Sofia, Tuva.  

• Arbetsbelastning, seminarium/föreläsning. Wojtek, Tuva, Albin.  

 

 

• Arbetsmiljö/studiemiljö, t.ex. lokalfrågor och rapport om studiemiljö. Ellinore, 

Wojtek och Elvira. 

• Feedbacksgrupp på examination (inklusive resultatlistor). Etty, Lovisa och Irma.  

• Uppföljning trygghet. Irma, Ellinore, Jasmine.  

 

Rådet beslutade  

Att tillsätta arbetsgrupperna på PC-beslut senast fredag 20/10 samt att inte längre ha 

kvar arbetsgruppen om uppföljning trygghet. 

        

       

11 § Bibliotek och studieplatser 

 
Informationspunkt.  

Ellinore informerade om möte om biblioteksfrågor med biblioteket. Några 

lägesuppdateringar om studieplatser, böcker och tillgänglighet. Som det ser ut just 

nu är läget mer ansträngt än tidigare gällande studieplatser och vi följer utvecklingen 

framåt. Rådet anser även att vi behöver arbeta med frågan och lyfta den i olika 

sammanhang.  

 

 

12 § ARTIKEL: UNDERFINANSIERING AV 

JURISTUTBILDNINGARNA 
      Föredragande: Ellinore Rosvall  

 

 Diskussionspunkt.  

 

Sedan tidigare har det bestämts att juridiska föreningen i Uppsala ska skriva en 

artikel som har fått stöd i JURO. Den kommer att publiceras genom JURO.  

Syftet med artikeln är att belysa att juristutbildningarna är underfinansierade och 

att det årliga statliga utbildningsanslaget behöver höjas.  
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Vi kom överens om att Ellinore författar ett utkast som kommer att skickas till 

studierådet för feedback och kritik. Studierådet kommer med inputs, antingen via 

skriftliga kommentarer eller genom att närvara på ett extrainsatt Zoommöte. 

Feedbacken tas med i slutarbetet med texten innan dess att den skickas in till JURO den 

10/11. Studierådet får också ta del av artikeln som kommer att skickas till JURO. 

 

13 § ÖVRIGA FRÅGOR  

 

14 § MÖTETS AVSLUTANDE 
 

 Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 18:10.  

 

 
 


